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Wyciąg  

z protokołu Nr XXXVII/2020 z sesji Rady Miejskiej w Tarnowie z 24 września 2020 r. 

 

Przewodniczący Jakub Kwaśny: (…) Sygnalizowałem na Komisji Ekonomicznej taką prośbę, 
aby Państwo Prezesi przygotowali taką informację na temat podejmowanych działań w roku 
2019 i w roku 2020 w okresie pandemii w ramach społecznej odpowiedzialności biznesu 
dla społeczności miasta Tarnowa, czyli takiej dodatkowej aktywności, która nie wynika 
z działań statutowych spółki czy tych, do których została powołana, ale np. włącza się dana 
spółka w jakieś działania prospołeczne dla mieszkańców Tarnowa. I to pytanie kieruję 
do wszystkich prezesów spółek. Proszę o pisemną odpowiedź.(…) 


